
 

RØMSKOG KOMMUNE 
 

 

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Viltnemd 

Møtested: Kommunehuset, Kommunestyresalen 

Møtedato: 11.05.2017 

Tidspunkt: 18.00 

 

Funksjon  Navn     Forfall Møtt for  

Leder John Sigmund Moen   

Medlem Hilde Rasmussen   

Medlem Gunn Marit Gjemble FO  

Nestleder Kolbjørn Høilund   

Medlem Ole Johan Bergquist   

Varamedlem Gjermund Nilsen  Gunn Marit Gjemble 
 

Følgende fra administrasjonen møtte: 

Ann Kristin Halvorsrud 

Behandlede saker: 6/17-7/17 

 

 

 

 

 

 

John Sigmund Moen 

leder Viltnemnda 
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Saksnr. Arkivsaksnr.   

 Innhold  

PS 6/17 17/224   

 FELLES KOMMUNAL MÅLSETNING FOR 

HJORTEVILTFORVALTNINGEN I ELGREGION ØST I ØSTFOLD  

 

PS 7/17 17/219   

 Eventuelt  
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6/17   

FELLES KOMMUNAL MÅLSETNING FOR HJORTEVILTFORVALTNINGEN I 

ELGREGION ØST I ØSTFOLD  

 

 

RÅDMANNENS INNSTILLING : 

1. Rømskog viltnemnd støtter i hovedsak utarbeidet forslag til kommunale målsetninger 

for elg. 

2. Rømskog kommune har vedtatt bestandsplaner for elg for perioden 2016 – 2018 og 

ønsker ikke å endre på målsetningene for elg i gjeldene bestandsplanperiode. 

 

&&&  Fyll inn behandlingen av saken under denne linjen 

BEHANDLING: 
Viltnemnda kom med følgende tilleggspunkt: 

 

De godkjente bestandsplanene i Rømskog har i dag 50% avskytning på kalv på grunn av 

rovviltsituasjonen i kommunen. 

 

 

&&&  Fyll inn behandlingen av saken over denne linjen 

&&&  Fyll inn vedtaket i saken under  denne linjen 

VEDTAK : 

1. Rømskog viltnemnd støtter i hovedsak utarbeidet forslag til kommunale målsetninger 

for elg. 

2. Rømskog kommune har vedtatt bestandsplaner for elg for perioden 2016 – 2018 og 

ønsker ikke å endre på målsetningene for elg i gjeldene bestandsplanperiode. 

3. De godkjente bestandsplanene i Rømskog har i dag 50% avskytning på kalv på grunn 

av rovviltsituasjonen i kommunen. 

 

 

&&&  Fyll inn vedtaket i saken over denne linjen 
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7/17   

Eventuelt  

 

 

 

&&&  Fyll inn behandlingen av saken under denne linjen 

BEHANDLING: 
Følgende punkter ble gjennomgått: 

 

- John Sigmund refererte fra møte i Sarpsborg. 

- Søknaden og avslaget på skadefelling av ulv ble referert. 

- Gjennomgikk FM infobrosjyre om beitedyr og rovvilt 

- Ny beverforskrift kommer i løpet av våren. 

- Vedr opprettelse av skadefellingslag i indre Østfold ønsker Rømskog å avvente 

forespørselen. 

- Skutt et villsvin på Rømskog 

- Vedrørende den nye jakttidsforskriften og nye jakttider på elg hadde viltnemnda fått 

henvendelse om å arrangere møte mellom elgvalda for å vurdere felles start på jakta. 

- Gjermund refererte fra ettersøkskurset – innkjøp av utstyr må gjøres 

-  

 

 

 

&&&  Fyll inn behandlingen av saken over denne linjen 

&&&  Fyll inn vedtaket i saken under  denne linjen 

 

&&&  Fyll inn vedtaket i saken over denne linjen 

 

 

 


